

About Henning Larsen

Henning Larsen is a global architecture and urban design practice with a Scandinavian ethos. We shape, challenge and change the physical environment at every scale— from urban space and buildings to interiors and graphics— with the overall objective of providing users with visionary, comprehensive, and sustainable design. Our approach to design goes beyond the physical and visual impact of a project: our goal is to create vibrant, sustainable buildings that reach beyond themselves and become of lasting value to the people and society for which they are built. Henning Larsen Architects' broad portfolio features significant masterplans, mixed-use projects, headquarters and flagship offices, residential projects, cultural venues, university buildings, and sustainability consultancy. Since our founding in 1959, we have completed projects in over 20 countries. Today, we are 300+ architects and specialists, with offices in Copenhagen, Oslo, Faroe Islands, Munich, Riyadh, Hong Kong, and New York City.

Henning Larsen ist ein internationales Architektur- und Städtebaubüro mit skandinavischen Wurzeln. Das physische Umfeld wird von Henning Larsen in jedem Maßstab geformt, herausgefordert und verändert – beginnend vom städtischen Raum über die Gebäude bis hin zur Innenarchitektur und Grafik - mit der Zielsetzung, den Nutzern ein Design zu bieten, welches visionär, verständlich und nachhaltig ist. Entwurfsansätze von Henning Larsen reichen weit über die physische und visuelle Wirkung eines Projektes hinaus: Angestrebt wird die Entwicklung lebendiger Gebäude, die nachhaltig und wertschöpfend sind - sowohl für den Nutzer als auch für die Gesellschaft und die Kultur, in der sie gebaut werden. Das breitgefächerte Portfolio von Henning Larsen deckt bedeutende Städtebauprojekte, gemischt genutzte Gebäudekomplexe, Konzernzentralen und Bürogebäude, Wohngebäude, Bauten für Kunst und Kultur, Universitäts- und Forschungsgebäude sowie Beratung über Nachhaltigkeit ab. Seit der Gründung 1959 hat Henning Larsen Projekte in über 20 Ländern realisiert und beschäftigt heute rund 300 Mitarbeiter in seinen Büros in Kopenhagen, München, New York, Oslo, den Färöer -Inseln, Riad und Hong Kong.

To download press material, please refer to: <https://henninglarsen.com/en/press/>